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Protokół Nr XXVIII/2009 z sesji Rady Miejskiej w Wołominie
 z dniu 16 kwietnia 2009  roku

Radnych ogółem – 21
Radnych obecnych na sesji – 21
 

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią 
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Stwierdziwszy quorum (na sali obrad obecnych 20 radnych. Nieobecny radny: Igor Sulich ) 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Żelezik otworzył XXVIII sesję 
Rady Miejskiej w Wołominie w dniu  16 kwietnia 2009 roku o godzinie 14.15. Przywitał 
przybyłych na sesję radnych i zaproszonych gości. 
    
Pkt 1

Wybór sekretarza obrad.
Do  pełnienia  obowiązków  sekretarza  obrad   wybrany  został  radny  Maciej  Łoś,  w 
głosowaniu jawnym za-19 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba

Pkt 2

Burmistrz Wołomina wnioskował ( treść wniosku zał nr 2 ) o wprowadzenie do porządku 
obrad  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Wołominie  Nr 
XXVII-24/09 z dnia 5 marca 2009 r. dot określenia  granic obwodów do głosowania. 
Uchwała  została  wprowadzona  do  porządku  obrad  i  porządek  obrad  (zał.  Nr  3)  po 
zmianach został  zaakceptowany przez radnych w głosowaniu jawnym za -  20 głosów, 
przeciw-0, wstrz. - 0
 
Pkt 3

Protokół z XXVII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 5 marca  2009 roku został przyjęty 
bez uwag w głosowaniu jawnym za – 20 głosów, przeciw-0, wstrz. - 0

Pkt 4
Przewodniczący Komisji Rady przekazali informacje o pracach komisji między sesjami.

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska –  Henryka Zabik
Komisja w okresie między sesjami spotkała się  jeden raz. Komisja opiniowała uchwałę w 
sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wołomin. 

Komisja Kultury i  Sportu – Dimitar Jugrew
Komisja zaopiniowała projekty uchwał na sesję. 

Komisja Rewizyjna – Przewodnicząca Jolanta Sawicka - Jurek
Komisja zakończyła kontrolę prowadzoną w Miejskim Domu Kultury. Sporządzony został 
protokół  ,  który  komisja  przedstawi  Radzie  Miejskiej  i  przygotowano  wystąpienie 
pokontrolne.
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Komisja Oświaty – Jolanta Sawicka - Jurek
Komisja  spotkała się  jeden raz między sesjami.  Zaopiniowano uchwały skierowane na 
sesję.

Komisja Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich – Marek Górski
Komisja  spotkała  się  jeden  raz  i  zaopiniowała  uchwały  skierowane  pod  obrady  Rady 
Miejskiej.

Komisja Samorządu i Zadań Własnych Gminy – Janusz Krawczyk
Na spotkaniu zaopiniowano projekty uchwał. Przyjęto również plan pracy na 2009 rok

Komisja Finansów Gminnych – Zofia Michalik
Komisja zajmowała się opiniowaniem uchwał dotyczących finansów gminy.

Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – Alina Czerska
Zaopiniowano uchwały które będą poddane procedurze uchwalania na toczącej się sesji

Pkt 5
Informację o realizacji  uchwał Rady Miejskiej podjętych na XXVII sesji  w dniu 5 marca 
2009  roku  przedstawiła  Marzena  Roszkowska  –  Sekretarz  Gminy   (  treść  informacji 
stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu)

Pkt 6
Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Bez przerw, mimo okresu Świąt Wielkiej Nocy, trwa bieżąca obsługa mieszkańców, którą 
świadczą pracownicy Urzędu Miejskiego.
W pokłosiu wydarzeń, które odbiły się szerokim echem w całym kraju a dotyczyły one 
pożaru  kamienicy  budynku  socjalnego  w  Kamieniu  Pomorskim,  czeka  również  gminę 
Wołomin przegląd stanu technicznego zasobu komunalnego, a w szczególności   lokali 
socjalnych. W tej sprawie zostało wydane rozporządzenie Miistra SWiA. 
W  najbliższym  czasie  zostanie  radnym  przedstawiona  propozycja  zasiedlenia  lokali 
mieszkalnych w nowym budynku komunalnym przygotowana po zmianie zasad wynajmu 
lokali mieszkalnych z zasobu komunalnego. Pod koniec miesiąca kwietnia odbędzie się 
drugi  przetarg na sprzedaż lokali  mieszkalnych w tym budynku. Dotyczy to tych lokali, 
które Rada Miejska przeznaczyła do zbycia . 
W trakcie opracowywania jest harmonogram spotkań z radami Osiedlowymi i Sołeckimi. 
Burmistrz prosił  radnych o uczestnictwo w tych spotkaniach. Terminarz spotkań można 
uzyskać od Pani Edyty Malinowskiej. Będzie on dostępny również w Biurze Rady. 
Ponadto Burmistrz poinformował obecnych o tym, że:

• Prowadzone są prace związane z bieżącą naprawą nawierzchni dróg asfaltowych, 
ziemnych, żużlowych i tłuczniowych,

• Rozpoczęto pozimowe sprzątanie ulic gminnych,
• Umieszczono 4 słupy ogłoszeniowe w w następujących sołectwach: Majdan, Stare 

Grabie, Czarna i Zagościniec. 
• 23.03.2009 r podpisano umowę na budowę wodociągu w Lipinach Starych
• oczekuje się   na wydanie decyzji  pozwolenia  przez  Starostę Wołomińskiego na 

czasowe ograniczenie sposobu korzystania z części nieruchomości położonej we 
wsi  Leśniakowizna,  w  ramach  budowy  wodociągu  w  ul.  Szumiącej  we  wsi 
Leśniakowizna

• oczekuje  na  wydanie  decyzji  pozwolenia  przez  Starostę  Wołomińskiego  na 
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czasowe ograniczenie  sposobu korzystania  z  części  nieruchomości  położonej  w 
Wołominie dla potrzeb Budowy wodociągu w drodze dojazdowej do ul. Nowa Wieś

• wystąpiono z wnioskiem o pozwolenie na budowę wodociągu w ul. Kresowej
• rozstrzygnięto  przetarg  na  wykonanie  dokumentacji  technicznej  na  realizacje 

zadania „Budowa ścieżki rowerowej wraz z chodnikiem na ul. Geodetów w ciągu 
drogi woj. Nr 635”. 

• przygotowano  dokumentację  konieczną  do  ogłoszenia  postępowania 
przetargowego na wykonawstwo inwestycji „Budowa ulicy Republikańskiej”

• Ogłoszono  postępowanie  przetargowe  na  wykonanie  projektów  dla  inwestycji 
„Budowa ulicy Moniuszki oraz parku przy ul. Moniuszki „

• Trwają  prace  projektowe  dla  budowy ulic:  Laskowa,  Sławkowska  i  Batorego  w 
ramach przebudowy układu drogowo – ulicznego wynikająca z Funduszu Spójności

• w  ramach  Remont  kapitalny  budynku  Urzędu  Miejskiego  rozstrzygnięto 
postępowanie przetargowe na wykonanie dokumentacji dobudowy klatki schodowej 
i aranżacji sali 106, przebudowy i aranżacji głównego wejścia oraz holu na parterze.

• W  zakresie  budowy   boisk  i  terenów  rekreacyjno-sportowych  przy  Szkole 
Podstawowej nr 7 w Wołominie ul. Poprzeczna 6 trwają prace. Termin wykonania tej 
inwestycji to 30 czerwiec 2009 r.

• dla budowy boisk przy ZS-2,  ZS-5, ZS-3 przygotowano dokumentację konieczna 
do  ogłoszenia  postępowania  przetargowego  na  wykonanie  dokumentacji 
projektowo – kosztorysowej.

• Zadanie adaptacji pomieszczeń szkoły w Duczkach dla potrzeb przedszkola jest na 
etapie wykonywania dokumentacji technicznej. Wykonana ona ma być do dnia 30 
czerwca 2009 roku. 

• Przygotowano  dokumentację  konieczną  do  ogłoszenia  postępowania 
przetargowego  na  wykonawstwo  inwestycji  Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  ul. 
Wileńskiej (odc. od ul. Piaskowej do ul. Nowej).

• Uzyskano decyzję pozwolenia na budowę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w oś. 
Asnyka.  Przygotowano  dokumentację  konieczną  do  głoszenia  postępowania 
przetargowego na wykonawstwo.

• Ogłoszono  postępowanie  przetargowe  na  budowę   odwodnienia  ul.  Błońskiej  i 
targowiska.

• Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Kresowej - Otwarto oferty i trwa ich analiza
• Budowa kanalizacji  sanitarnej  w ul.  Lipiny Kąty Wykonywana jest  dokumentacja 

projektowa 
• Budowa  kanalizacji  w   drodze  dojazdowej  do  ul.  Willowej  w  Duczkach-  jest 

dokumentacja  techniczna.  Oczekujemy  na  wydanie  decyzji  lokalizacji  celu 
publicznego.

• Budowa Regionalnego Centrum Promocji Turystyki i Rekreacji w Wołominie-Etap I 
budowa  zespołu  basenowego.  Trwa  przygotowanie  dokumentacji  koniecznej  do 
głoszenia postępowania przetargowego na wykonawstwo i nadzór inwestorski.

Burmistrz poinformował, że postęp prac inwestycyjnych wykonywanych w ramach 
Funduszu  Spójności  jest  zadowalający.  Na  przełomie  lutego  i  marca  dokonano 
kontroli  realizacji  inwestycji,  której  dokonał  Zespół  Audytowy  Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska. Wyniki kontroli są pozytywne. Na dzień dzisiejszy 
nie występują zagrożenia w realizacji. Dwa wnioski, które wynikły w trakcie kontroli 
to: potrzeba wystąpienia do komisji europejskiej z wnioskiem o wprowadzenie małej 
zmiany tj.  dopasowaniem zakresu planowanych działań i planowanych inwestycji
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 zakończono  akcję  „Czysty  Wołomin  –  Wiosenne  porządki”,  w  ramach  której 
zorganizowano:
- zbiórkę zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego
- zbiórkę opon
- zbiórkę odpadów wielkogabarytowych
- wiosenne grabienie trawników
- inwentaryzację i uprzątanie dzikich wysypisk
- akcję informacyjną w mediach lokalnych, akcję plakatową, ulotkową i bilboardową

 zakończono  Konkurs  na  zbiórkę  makulatury  i  baterii  dla  wołomińskich  szkół 
i  przedszkoli,  łącznie  w  ramach  konkursu  zebrano  28,6  tony  makulatury 
i 897,5 kg baterii

 przeprowadzono ekologiczny konkurs plastyczny „Kochasz dzieci, nie pal śmieci”, 
w konkursie wzięło udział ponad 120 osób

 W dniu 6 marca 2009 r. o godz. 14.00 w Urzędzie Miejskim odbyła się prezentacja 
opracowanego dokumentu  pn. „Lokalna Strategia  Zrównoważonego Rozwoju 
Turystyki  i  Sportu  w  Gminie  Wołomin  na  lata  2009-2015”.  Przedstawiony 
dokument został  umieszczona na stronie internetowej  Urzędu Miejskiego w celu 
zapoznania się i wnoszenia ewentualnych uwag.

 W związku z przystąpieniem do opracowywania dokumentu pn. „Plan Odnowy 
Wsi”  dla  wsi Majdan,  Mostówka,  Stare  Lipiny  i  Czarna  odbyły  się  spotkania 
warsztatowe z mieszkańcami poszczególnych miejscowości 

 W dniu  16  marca  2009  r.  odbyło  się  walne  zebrania  członków Lokalnej  Grupy 
Działania (LGD) Równiny Wołomińskiej

 W zakresie  prac związanych z realizacja  porozumienia  dotyczącego budowy   
ponadlokalnego  samorządowego  programu  pn.  „Ossów  Wrota  Bitwy 

Warszawskiej 1920 roku”  zaprezentowano  koncepcję  zagospodarowania 
parku  kulturowego  „Ossów  Wrota  Bitwy  Warszawskiej  1920  roku”  wraz  z 
założeniami projektu budynku muzeum,:

SPOTKANIA, SEMINARIA, KONFERENCJE:
19-20.03- Zgromadzenie Ogólne ZMP – Ruda Śląska
25-03 - Debata eko współorganizowana przez „RDC” dotycząca Kobyłki i Wołomina
25-03 - Spotkanie w ZTM w sprawie transportu miejskiego w gminach podwarszawskich.
30-03 - Konferencja nt. Ochrony zabytków, zdrowia, bezpieczeństwa i pomocy społecznej; 
współpraca administracji rządowej i samorządowej
3-04 Światowy Dzień Ofiar Katyńskich MDK Wołomin
6 i 7 -04 – spotkania z Radami Osiedlowymi i Sołeckimi

Najistotniejsze  Zarządzenia Burmistrza Wołomina:
34/2009-W sprawie powołania komisji przetargowej – odpady azbestow
35/2009-w sprawie wyznaczenia  na obszarze gminy Wołomin  miejsc przeznaczonych 
na umieszczanie urzędowych obwieszczeń wyborczych oraz plakatów 
komitetów wyborczych
36/2009-w sprawie przedłożenia Sprawozdania z wykonania budżetu gminy Wołomin 
za  2008  rok
37/2009-w sprawie: ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań  publicznych 
w 2009 r.
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38/2009-w sprawie: ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań  publicznyc 
w2009 r. 
53/2009-w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2009 rok
 
Pkt 7

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
Odczytał:
− opinię  składu orzekającego RIO o sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu gminy za 2008 rok 

( załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu)
− opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wołominie w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Wołomin   oraz  treścią   wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  udzielenia  absolutorium 
Burmistrzowi Wołomina za 2008 rok ( załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu)

− opinię  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wołominie  w sprawie  absolutorium 
(załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu)

Pkt 8
DEBATA

Andrzej  Żelezik – Przewodniczący Rady
Przypomniał radnym, że sprawozdanie z wykonania budżetu zostało dostarczone  im do dnia 25 
marca.  Było ono omawiane podczas posiedzenia komisji problemowych rady. Wszystkie opinie 
były pozytywne. 

Zofia Michalik – Przewodnicząca Komisji Finansów Gminnych
Potwierdziła, że wszystkie komisje pozytywnie oceniły sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 
za 2008 rok. Również opinie RIO i Komisji Rewizyjnej są pozytywne. Uważała, że wszyscy powinni 
się cieszyć, iż gmina ma tak dobrego gospodarza, że takie pozytywne opinie są formułowane o 
jego pracy.  Służy to rozwojowi  gminy.  To co zwraca uwagę radnej  jest  ogromna dysproporcja 
pomiędzy planowanym deficytem w wysokości ponad 21 mln. zł , a  deficytem faktycznym w 2008 
roku w wysokości niewiele ponad 7 mln. zł. Jest to trzykrotnie mniej. 

Henryk Świerżewski – Sołtys wsi Majdan
Odniósł się do działu 754 rozdz. 754412 – Ochotnicze Straże Pożarne. Zapytał dlaczego z planu 
na  336  tys.  zł.   wydatkowano  tylko  239  tys.  zł.  Sołtys  brał  udział  w   4  spotkaniach 
sprawozdawczych Ochotniczych Straży Pożarnych, więc wie że są jakieś potrzeby. Można by było 
doposażyć jednostki. Jednak w budżecie zostały oszczędności. Zapytał Burmistrza jak to się stało, 
że są oszczędności a tyle jest potrzeb. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Przyznał,  że  z  ostatnich  wydarzeń  w  Kamieniu  Pomorskim  należy  wyciągnąć  wnioski. 
Poinformował,  że  zasady  dofinansowywania  Ochotniczych  Straży  Pożarnych  jakie  przewidział 
ustawodawca  zmieniły.  Gmina  może  dofinansowywać  zaopatrzenie  jedynie  zakup  sprzętu 
bojowego.  Nie  można  czynić  nakładów na materiały,  czy rozbudowę pomieszczeń  jednostek.. 
większość  składanych  wniosków  dotyczy  pokrycia  dachów,  lub  innych  remontów.  Nie  ma 
możliwości wspierania przez gminę takich tytułów.  Burmistrz uczestniczył również w większości 
spotkań w  strażach i nie stwierdził by były tam braki sprzętu, które groziłyby brakiem gotowości 
bojowej tych jednostek. Przeciwnie Ochotnicza Straż Pożarna w Wołominie dysponuje sprzętem, 
który  kwalifikuje  ich  do  udziału  Krajowym  Systemie  Ratowniczo-Gaśniczym.   Oprócz  tego  w 
ubiegłym roku  wyjazdy straży ochotniczych do akcji gaśniczych były o 30% niższe niż planowano. 
Stąd pozostały na tym paragrafie pieniądze. 
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Jolanta Sawicka – Jurek – radna
Wysokość zaplanowanych wydatków nie została wykorzystana, gdyż koszty  realizacji wielu zadań 
były niższe.  Jako przykład radna podała wymianę okien w placówkach oświatowych,  kiedy do 
przetargu na wykonanie  tej  inwestycji  zgłasza się  po kilkadziesiąt  firm.  Oferują  wykonanie  za 
mniejszą cenę. Stąd wydatki są mniejsze. 

Henryka  Żabik – radna
Radną niepokoi rosnący dług. Na koniec roku 2008 kredyty i pożyczki to kwota ponad20 mln. zł. 
Natomiast wydatki inwestycyjne to kwota 26 mln. zł.   Z tego wynika, ze ponad 89% wydatków 
inwestycyjnych jest finansowanych z kredytów.  Poprosiła również o udzielenie informacji o stanie 
należności i  wybranych aktywach finansów gminy Wołomin.  Jest  to w pkt  3  z tytułów dostaw 
towarów i usług tj 1100tys. zł  Jakie to są towary i usługi?

Anita Grabowska – Skarbnik Gminy
Wyjaśniła, że kredyty zaciągane są na kilka  lub kilkanaście lat. Nie jest więc tak, że te 20 mln. to 
jest  kredyt zaciągnięty na inwestycje w ubiegłym roku. To są kredyty zaciągnięte ileś lat temu i do 
tej pory są spłacane. Emisja obligacji była pod koniec roku i tez będzie kilka lat spłacana. Oprócz 
tego cały czas kredyty są  zaciągane i emitowane są  obligacje na zadania inwestycyjne. To jest 
bardzo  dobrze.  Kiedyś  brane  były  kredyty  na  wydatki  bieżące  np.  na  wynagrodzenia  dla 
nauczycieli.  Różnica, która jest pokrywana z dochodów własnych do realizacji inwestycji jest dość 
dobra. O tym świadczą wskaźniki, które są zapisane w ustawie a do których wykonania gmina ma 
spory zapas. Przy uchwalaniu budżetu na 2008 rok planowano zadłużenie 40% i na to radni się 
zgodzili,  a po zakończeniu roku budżetowego ten wskaźnik to jedynie 19%.  Jest bardzo mało 
gmin, które realizują inwestycje jedynie z dochodów własnych. Oprócz tego jest taka instytucja jak 
„dźwignia finansowa”.  Nie zawsze się opłaca realizacja inwestycji z dochodów własnych. 
Należności  o  które  pyta  radna   to  jest  MZO  –  niezapłacone  należności  z  tytułu  wywozu 
nieczystości stałych, a z tytułu podatku to jest należny podatek dochodowy i podatek VAT z Urzędu 
Skarbowego. 

Henryka Żabik – radna
Stwierdziła,  że  na  sali  obrad  nie  można  wypowiadać  własnego  zdania  na  temat  budżetu. 
Przypomniała  Przewodniczącemu  Rady  o  jego  wypowiedziach  na  temat  zadłużania  gminy. 
Zwracając się do Skarbnika Gminy odnośnie kredytu na bieżące wydatki, to stwierdziła, że nawet 
wtedy zadłużenie gminy nie stanowiło 19%. Radną niepokoi to, że brane są kredyty. One nie są 
odłożone i nie oczekują lecz są zainwestowane tzn. zostały wydane. A spłacać je trzeba będzie. 
Natomiast   opinie  RIO  na  temat  realizacji  budżetu  zawsze  są  pozytywne.  Natomiast  po  raz 
pierwszy, przy uchwalaniu budżetu na rok 2009 , radna spotkała się z tym, że RIO przestrzega 
Radę Gminy przed zaciąganiem  kredytów

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Powiedział, że sesja odnosi się do skwitowania wykonania budżetu za 2008 rok. Burmistrz stara 
się  realizować  politykę  taką  jaką  uchwala  Rada  Miejska.  Stara  się  robić  w  miarę  dobrze. 
Planowany deficyt został zmniejszony do takiego poziomu jaki był tylko możliwy.  Pozyskiwano 
dodatkowe środki po to, żeby zadłużenie gminy zmniejszyć. Obecnie jest bardzo trudna sytuacja 
finansowa w kraju.  Będzie dużo dyskusji przy kwitowaniu wydatków za rok 2009 . 
Burmistrz zwrócił  uwagę na tendencje, które zaproponował i  które są realizowane. Jest wzrost 
wydatków  majątkowych  i  nakładów  inwestycyjnych.  One  z  roku  na  rok  rosną.  Natomiast 
zaplanowany  deficyt,  udaje  się  zmniejszyć  to  wynik  pracy  zespołu  finansowego  urzędu  i 
prawidłowego zarządzania finansami gminy. Obecnie realizowanych wiele inwestycji np. w ramach 
Funduszu Spójności , które są bardzo gminie Wołomin potrzebne. W krótkim czasie nadrabiane 
jest to, co nie zostało zrobione przez wiele lat. 

Zofia Michalik – radna
Odniosła  się  do  zarzutu  radnej  Henryki  Żabik  dotyczącego  nadmiernego  zadłużania  gminy. 
Przypomniała, że tą graniczną wartością do której gmina może się zadłużać , zgodnie z prawem 
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jest  60% dochodów.   Natomiast   obecne  zadłużenie  gminy  jest  w  wysokości  zaledwie  19%. 
Zadaniem  radnej  nie  jest  to  zatrważająca  sytuacja.  Uważała,  że  trudno  wskazać  poważnego 
inwestora, który prowadzi inwestycje korzystając wyłącznie ze środków własnych.

                                                           Sale obrad opuścił radny Andrzej Saulewicz godz. 15.15

Uchwała Nr XXVIII-35/2009  w sprawie absolutorium dla Burmistrza Wołomina za 2008 
rok;

Na  wniosek  Komisji  Rewizyjnej,  po  zapoznaniu  się  z  opiniami  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w Warszawie Radni rady Miejskiej  podjęli uchwałę w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Wołomina  Jerzemu Mikulskiemu absolutorium za 2008 rok w głosowaniu 
jawnym, w obecności 20 radnych na sali obrad za- 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -3 osoby. 

Przewodniczący Rady ogłosił  przerwę do godz. 15.45

po przerwie :
                                 Sesję opuścił radny Grzegorz Wajs godz. 15.45
Pkt 10.

Uchwała Nr XXVIII-36/2009 w sprawie utworzenia parku kulturowego pod nazwą „Ossów 
Wrota Bitwy Warszawskiej 1920 roku”;

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Przedstawił pokaz multimedialny dotyczący utworzenia parku kulturowego  „Ossów Wrota 
Bitwy Warszawskiej 1920 roku „
Jak wynika z historii realizacji tego programu, w międzyczasie powstało Studium Wartości 
Kulturowych i Studium Wartości Historycznych dla tego parku. W te prace włączył się w 
2005  roku  Krajowy  Ośrodek  Badania  Dokumentacji  i  Zabytków.  Studium  Historyczne 
zostało  wykonane  przez  Pana  płk.  Tarczyńskiego  –  eksperta  od  historii  roku  1920. 
Zadaniem  tego  materiału  było  zdefiniowanie  obszaru  szczególnie  wartościowego  na 
terenie  parku  kulturowego.  W  ramach  tych  działań,  które  dotyczą  terytorium  Gminy 
Wołomin i Zielonki, obie te gminy podjęły uchwały  o utworzeniu tego parku. Burmistrz 
przedstawił  opinie  Krajowego  Ośrodka  Dokumentacji  Zabytków  i  Wojewódzkiego 
Konserwatora  Zabytków dotyczące tego parku, które są bardzo pozytywne. Wojewódzki 
Konserwator Zabytków, na jednym ze spotkań z wojewodami prezentował ten program 
jako przykład dobrej praktyki dobrego działania.
Zdefiniowanie  obszaru  kulturowego  było  omawiane  na  posiedzeniach  komisji  Rady 
Miejskiej.  Ograniczenia  jakie  są  w  ramach  parku  dotyczą  zachowania  wartości 
historycznych i wartości krajobrazowych i wartości przestrzennych, które na tym terenie 
powstają. 
Działania jakie są na dzień dzisiejszy na etapie realizacji to należy wymienić, że zostało 
podpisane  ponad  lokalne  porozumienie  w  którym  uczestniczy  Gmina  Kobyłka, 
Zielonka,Wołomin,  Starostwo  Powiatu  Wołomińskiego.  W  ramach  tego  porozumienia 
prace realizacyjne poszczególnych etapów koordynuje zespół wykonawczy składający się 
z przedstawicieli tych wymienionych jednostek samorządu terytorialnego. 
Przykładem jest sprawa z ubiegłego roku, kiedy to badania archeologiczne odbywające się 
na „Polakowej Górce” ( to jest to miejsce na lewo od sanktuarium ) wykazały, że jest to 
miejsce pochówku licznych poległych tam żołnierzy bolszewickich. Prace tam prowadzone 
zostały  udokumentowane,  a  specjalistyczne  instytucje  dokonały  konserwacji 
odnalezionych tam elementów i będą one eksponowane w tworzonym muzeum.  Właśnie 
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to porozumienie służy realizacji takich zadań. 
W ramach porozumienia stworzono koncepcję budowy obiektów centrum edukacyjnego i 
dokumentacji  roku  1920.   Mówi  ona  o  sposobie  zagospodarowania  terenu  parku. 
( Burmistrz pokazał obecnym wizualizacje tego obiektu )
Mówił o szczególnym wyróżnieniu symboliki tego miejsca a szczególnie miejsca śmierci 
ks. Skorupki.  Na uwidocznieniu sanktuarium Ossowskiego z wykorzystaniem centralnego 
placu i innych istniejących już elementów krajobrazu. 
Dyskusja  dotyczyła  inwestycji  w  miejscu,  gdzie  ks.  dziekan  z  Kobyłki  przystępuje  do 
budowy kościoła. Zaproponował przesuniecie tego kościoła, na co nie zgadzają się władze 
kościelne.  Ostatecznie  uzyskano  konsensus.  I  obecnie  wszystkie  elementy  będą 
wkomponowane i będą współgrały ze sobą. 
Obiekt  „centrum”  będzie  pełnił  funkcje  edukacyjne  i  ekspozycyjne.  Będzie  to  jedno  z 
najnowocześniejszych, multimedialnych obiektów informacyjnych w których będą elementy 
zabytkowe. Cały obiekt jest wkomponowany w istniejące okopy.
Przed całym obiektem, pozostanie teren do rekonstrukcji wydarzeń 1920 roku.
Całość zadania utworzenia parku kulturowego została zapisana w Studium Uwarunkowań 
i Kierunków Rozwoju zarówno Gminy Wołomin jak i Gminy Zielonka.
Proponowana uchwała to jest decyzja o utworzeniu tego parku w omawianej formule. 
Do chwili obecnej zadbano o to by nasz program znalazł się w wojewódzkim programie 
opieki nad zabytkami 2006-2009, w Strategii Turystyki Województwa Mazowieckiego, w 
Strategi  Turystycznej  „Ossów –  Wrota  Bitwy  Warszawskiej  jako  syndromu  „Cudu  nad 
Wisłą” oraz  do programów autorskich które dotyczą samych elementów turystycznych. 
Planuje  się  by  tworząc  park  kulturowy  stworzyć  koncepcję  samego  muzeum, 
wykorzystania  jego  przestrzeni,  wartości  urbanistycznych  i  architektonicznych  dla 
wyeksponowania wartości kulturowych i historycznych tego miejsca i jego okolic. 
Wszystkie działania zmierzają do tego by 100-tna rocznicę, czyli w roku 2020 można było 
korzystać z tego obiektu. Oprócz terminu realizacji ważne również są finanse. Wszyscy 
zdają  sobie  sprawę,  że  realizacja  tego  zadania  nie  jest  możliwa  własnymi  siłami 
finansowymi  gmin,  które  zawarły  porozumienie.  Dlatego  występuje  się  o  wsparcie  do 
Ministerstwa Obrony Narodowej, Ministerstwa Dziedzictwa Kulturowego oraz o wpisanie 
tego projektu w krajowy program działania by było można skorzystać z szerokich źródeł 
dofinansowania. 
Burmistrz zaprosił radnych do Zamku Królewskiego w Warszawie na dzień 22 mają, kiedy 
to  została  zaplanowana  szeroka  prezentacja  projektu  a  uczestniczyć  w  tym  będą 
instytucje, które udało się zintegrować wokół idei tego przedsięwzięcia. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-37/2009  w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Wołominie Nr 
XXVI-13/2009  z  dn.  29.01.2009  r.  dot  wyrażenia  zgody  na  ustanowienie  służebności 
przesyłu;

Krzysztof  Antczak  –  Zastępca  Burmistrza  przedstawił  uzasadnienie  do  uchwały.  Treść 
uzasadnienia załączona do jej archiwalnego egzemplarza.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych. 
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Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-38/2009 w sprawie sprzedaży nieruchomości;

Krzysztof  Antczak  –  Zastępca  Burmistrza  przedstawił  uzasadnienie  do  uchwały.  Treść 
uzasadnienia załączona do jej archiwalnego egzemplarza.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-39/2009 w sprawie nabycia nieruchomości;

Krzysztof  Antczak  –  Zastępca  Burmistrza  przedstawił  uzasadnienie  do  uchwały.  Treść 
uzasadnienia załączona do jej archiwalnego egzemplarza.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-40/2009 w sprawie nabycia nieruchomości;

Krzysztof  Antczak  –  Zastępca  Burmistrza  przedstawił  uzasadnienie  do  uchwały.  Treść 
uzasadnienia załączona do jej archiwalnego egzemplarza.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-41/2009 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Majdan – WARECKA;

Krzysztof  Antczak  –  Zastępca  Burmistrza  przedstawił  uzasadnienie  do  uchwały.  Treść 
uzasadnienia załączona do jej archiwalnego egzemplarza.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy 

Henryk Świerżewski – Sołtys wsi Majdan
Podziękował  za  przychylne  załatwienie  wniosku  mieszkańców  wsi  Majdan 
zamieszkujących na tej ulicy. Przypomniał jednak o innym wniosku o nadanie nazwy ulicy. 
Ten wniosek został zaopiniowany negatywnie. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Wyjaśnił,  że odmówiono nadania zaproponowanej  przez mieszkańców nazwy ulicy,  na 
której znajdują się dwa domy w budowie. Nadanie tej ulicy imienia Jana III Sobieskiego 
uważał za przesadę. Należy pozostać przy nazewnictwie na bazie elementów krajobrazu. 
Ranga tej  postaci  historycznej  jest  tak  dużą,  że  zasługuje  na  uhonorowanie  jej  przez 
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nadanie jej imienia jakiejś ulicy o większym znaczeniu  i wielkości.  Gdyby był wniosek by 
taką ulicę jak omawiana nazwać łąkowa , brzozowa czy kwiatowa to na pewno nie byłoby 
problemów. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-42/2009  w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Wołominie Nr 
XXV-188/2004  z  dn.  21.12.2004  r.  dot  zbycia  lokali  mieszkalnych  w  budynkach 
komunalnych położonych w Wołominie stanowiących własność Gminy Wołomin;

Krzysztof  Antczak  –  Zastępca  Burmistrza  przedstawił  uzasadnienie  do  uchwały.  Treść 
uzasadnienia załączona do jej archiwalnego egzemplarza.

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała  Nr  XXVIII-43/2009  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  utrzymania  czystości  i 
porządku na terenie Gminy Wołomin;

Radosław Wasilewski – Zastępca Burmistrza przedstawił uzasadnienie do uchwały. Treść 
uzasadnienia  załączona  do  jej  archiwalnego  egzemplarza.   Regulamin  był  szeroko 
konsultowany w jednostkach pomocniczych oraz na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. 
Poprosił by w § 15 pkt 6 w miejscu gdzie jest mowa o zakazie wprowadzania psów do 
placówek handlowych  i innych placówek użyteczności publicznej,  dopisać zdanie:
 „ nie dotyczy to psów przewodników”

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Samorządu i Zadań Własnych i Komisji Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska.. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Uchwała Nr XXVIII-44/2009 w sprawie likwidacji Gimnazjum dla dorosłych w Wołominie;

Halina Bonecka – Dyrektor ZEASiP 
Uzasadniła potrzebę podjęcia zaproponowanej uchwały. Powiedziała, że Gimnazjum dla 
dorosłych  praktycznie  nie  istnieje  od  września  2008  roku,  ponieważ  nie  ma  uczniów. 
Mazowiecki  Kurator  Oświaty  pozytywnie  zaopiniował  zamiar  likwidacji  tego  gimnazjum 
dlatego  tez  w celu  dopełnienia  formalności   należy  podjąć  uchwałę  o  faktycznej  jego 
likwidacji. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji   Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich,Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy i Komisji  Oświaty. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za 19 głosów, przeciw-0, wstrz.-0
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Uchwała Nr XXVIII-45/2009 w sprawie zmiany składu osobowego Rady Społecznej przy MSP 
ZOZ Nr 1;

                                                     Salę opuściła radna Jolanta Sawicka – Jurek godz. 16.35

Andrzej  Żelezik – Przewodniczący Rady
uważał,  że  w  takich  sprawach  nie  powinny  grać  roli  względy  partyjne.  Był  przeciwny 
wprowadzanym zmianom. Zapytał więc obecnego na sesji  radcy prawnego o opinię co by się stało 
gdyby rada nie podjęła tej uchwały. 

Leszek Biedka – Radca Prawny Urzędu Miejskiego
Powiedział, że art 45 ust 8 lit a ustawy o ZOZ jednoznacznie wynika, że wyłącznie wojewoda jest 
uprawniony  do  ustanowienia  swojego  przedstawiciela  wchodzącego  w skład  Rady  Społecznej 
Publicznych  Zakładów Opieki Zdrowotnej  tworzonego przez gminę. Oznacza to, że żaden inny 
przepis powołanej ustawy nie upoważnia Rady Gminy do kwestionowania lub niweczenia skutków 
decyzji wojewody odnośnie wybranego przedstawiciela. Na podstawie  art 45 ust 8 lit a ustawy o 
ZOZ brak  jest  formalno-prawnych  podstaw do  przyjecia,  iż  organ  gminy  jest  upoważniony  do 
odmowy włączenia w skład Rady Społecznej przedstawiciela wojewody. Tym samym nasuwa się 
wniosek,  że  przedstawiciel  wojewody  staje  się  członkiem  Rady  Społecznej  już  w  momencie 
wyznaczenia przez wojewodę przy czym uchwała rady potwierdza ten fakt. 

Radni mieli  wątpliwości czy jest potrzeba podejmowania uchwały w tej sytuacji,  kiedy nie mają 
wpływu na cokolwiek. Przecież i tak zaproponowane przez wojewodę osoby są już członkami Rad 
społecznych

Zofia Michalik - radna
Zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad omawianych uchwał , gdyż zgłoszone osoby są już z 
mocy prawa członkami Rad Społecznych, a decyzja Rady Miejskiej nie ma żadnego znaczenia 
gdyż głosowanie nad nimi nic nie zmieni. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Przyznał, że Rada Miejska jest jedynie stempelkiem do potwierdzenia decyzji wojewody. Niestety 
ustawa zapewnia  wojewodzie  udział  jego  przedstawiciela  w  składzie  Rady Społecznej  ZOZ a 
formalnością,  zgodną  z  ustawą jest  podjecie  uchwały  przez  radę  o  składzie  osobowym Rady 
Społecznej.  Analogicznie jest w placówkach opieki zdrowotnej prowadzonych przez powiat. Tam 
również gmina asygnuje swojego przedstawiciela a Rada Powiatu powołuje te radę Społeczną w 
pełnym składzie.  

Wniosek radnej Zofii Michalik został odrzucony w głosowaniu jawnym za  wnioskiem głosowało 2 
osoby, przeciw wnioskowi – 6 osób, wstrz. -11 osób

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 5 głosów, przeciw-4 głosy, wstrz. -9 osób

Uchwała Nr XXVIII-46/2009 w sprawie zmiany składu osobowego Rady Społecznej przy MSP 
ZOZ Nr 2;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 7 głosów, przeciw-0 głosy, wstrz. -11 osób

Uchwała  Nr  XXVIII-47/2009  w sprawie  zmiany  składu  osobowego  Rady  Społecznej  przy 
OPiTU SP ZOZ w Wołominie;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 13 głosów, przeciw-0 głosy, wstrz. -5 osób
                                             Na salę obrad powróciła radna Jolanta Sawicka – Jurek godz. 16.45
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Uchwała  Nr  XXVIII-48/2009  w  sprawie  przyjęcia  gminnego  programu  Profilaktyki  , 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania narkomanii na rok 2009;

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia i Komisji 
Samorządu i Zadań Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Andrzej Zelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
Poinformował  Radnych,  że  w Biurze  Rady  jest  wyłożone  sprawozdanie  z  realizacji  Programu 
Profilaktyki , Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2009. 
poprosił radnych o zapoznanie się z nim. 

Uchwała  Nr  XXVIII-49/2009  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Wołominie  Nr 
XXVII-24/09 z dn. 5.03.2009r.  Dot określenia stałych obwodów głosowania w Gminie Wołomin;

Projekt  uchwały uzyskał  pozytywne opinie  Komisji  Samorządu i  Zadań Własnych Gminy oraz 
Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich.

 Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za- 19 głosów, przeciw – 0, wstrz.-0

Salę obrad opuścili radni Dimitar Jugrew i Marcin Dutkiewicz godz. 16.50

Pkt 11

Andrzej  Żelezik – Przewodniczący Rady
Odczytał interpelacje:
− grupy  radnych  w  sprawie  działań  jakie  Gmina  Wołomin  podjęła  w  celu  pozyskania 

nieruchomości z przeznaczeniem pod budowę szkoły w Majdanie ( zał Nr 8) oraz odpowiedź 
Burmistrza Wołomina ( zał. Nr 9 )

− radnego  Krzysztofa  Gawkowskiego   w  sprawie  zagospodarowania  lokali  mieszkalnych  w 
budynku przy ul. Sikorskiego ( zał. Nr 10 ) oraz odpowiedź Burmistrza Wołomina

Pkt 12

Andrzej  Żelezik – Przewodniczący Rady
− poinformował,  że  w  Biurze  Rady   do  wglądu  radnych  znajduje  się  informacja  Burmistrza 

Wołomina o umorzonych lub rozłożonych na raty zaległościach podatkowych.
− Wojewoda Mazowiecki przesłał do Rady Miejskiej  pismo Pani  Barbary Więch , w której nasza 

mieszkanka wyraża niezadowolenie z  wyników pracy Burmistrza,  Rady Miejskiej,  Radnych, 
Starosty  powiatu  Wołomińskiego  a  także  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego. 
Przewodniczący zaproponował by Komisja Samorządu i Zadań Własnych Gminy wypracowała 
stanowisko w sprawie podnoszonych w piśmie uwag.

− Przekazał informacje, ze radni mogą się zapoznać w Biurze Rady ze sprawozdaniami z pracy 
Straży Miejskiej i Policji Powiatowej za 2008 rok

− Pan Leś- Pełnomocnik firmy POLKOMTEL zwrócił się z pismem do rady miasta. W piśmie tym 
żali  się  na  długo  trwająca  procedurę  wydawania  informacji  o  warunkach  zabudowy  dla 
masztów telefonii komórkowej.  Z treści pisma wynika, że należy je traktować jako zażalenie na 
przewlekłe  załatwianie  spraw  co  zgodnie  z   Kodeksem   Postępowania  Administracyjnego 
należy do rozstrzygnięć Samorządowego Kolegium Odwoławczego i tam też zostało przesłane.

− Poinformował,  ze wpłynął  kolejny firmy Casino Gold wniosek o wydanie opinii  o  lokalizacji 
salonu gier na automatach  tym razem na ul. Wąskiej 22 w Wołominie.  Poprosił radnych o 
przeanalizowanie tematu, który zostanie omówiony na posiedzeniach komisji i na majowej sesji 
rady. 
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− Do  wiadomości  Radnych  podał  informację,  ze  Pan  Dariusz  Szymanowski  ,  działający  z 
pełnomocnictwa  Pani  Władysławy  Ludwiniak  ,  wniósł  o  wyłączenie  Jerzego  Mikulskiego  – 
Burmistrza  Wołomina  z  udziału  w  toczącym  się  postępowaniu  rozgraniczeniowym,  jako 
pracownika  organu.  Został  poinformowany,  że  w  tej  sprawie  Burmistrz  pełni  rolę  organu 
ustawowo uprawnionego do wydania decyzji rozgraniczeniowej i Rada Gminy w tej sprawie nie 
może  podejmować  decyzji,  zabierając  Burmistrzowi  ustawowe  uprawnienia.  O  wyłączeniu 
organu  z  toczącego  się  postępowania  może  zdecydować  Samorządowe  Kolegium 
Odwoławcze.  I tam należy skierować wniosek. Od tej informacji Pan Dariusz Szymanowski 
odwołał  się  do  Samorządowego  Kolegium  Odwoławczego  w  Warszawie,  traktując  ją  jako 
postanowienie o odmowie wyłączenia Burmistrza z postępowania . Samorządowe Kolegium 
Odwoławcze w Warszawie   w swoim postanowieniu stwierdziło niedopuszczalność złożonego 
zażalenia.  Wiadomym  jest,  że  już  wcześniej  Samorządowe  Kolegium  Odwoławcze  w 
Warszawie  w  wydanym  postanowieniu  odmówiło  Panu  Dariuszowi  Szymanowskiemu  – 
działającemu z pełnomocnictwa Pani Władysławy Ludwiniak,  wyłączenia Burmistrza Wołomina 
z udziału w toczącym się postępowaniu administracyjnym dot. rozgraniczenia nieruchomości 
położonych w Zagościńcu,  nie znajdując podstaw do takiego wyłączenia organu, gdyż sprawa 
tego rozgraniczenia nie dotyczy interesów majątkowych Burmistrza Jerzego Mikulskiego ani 
osób z nim spokrewnionych i spowinowaconych. 

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Andrzej   Żelezik  zamknął 
XXVIII sesję Rady Miejskiej  w Wołominie w dniu 16 kwietnia 2009 roku o godz. 17.05. Wszystkie 
podjęte w trakcie trwania sesji uchwały stanowią integralna część niniejszego protokołu. 

Protokołowała                                  Sekretarz obrad

Grażyna Płaneta                                    Maciej  Łoś
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